

CPD Seminar (CPD 研討會) C2-007-20170612

Organized by the HKIPDL and co-organized by the BST of the City University of Hong Kong
(水務署認可之持牌水喉匠自願持續進修計劃 - 核心持續進修活動, 水務署認可兩學分)

Title: **Claim for Variations and Prolongation for P & D Contracts 水務工程的索償**

Speakers Dr Eric Cheng, *Vice-chairman, HKIPDL, Senior Lecturer, City University of Hong Kong*
Mr Patrick Hung, *Practitioner in the Plumbing and Drainage Field, General Manager, Ridgid Plumbing Limited*

Date 12th June 2017 (Monday); Application with cheque must reach the HKIPDL before **5th June 2017**.
日期: 二零一七年六月十二日 (星期一) **六月五日**前郵寄支票給 香港給排水學會有限公司 作實

Time 7:30 to 9:30 pm (please be punctual); 7:15 pm refreshment service will start
時間: 下午七時半至九時半 (請準時出席) (七時十五分開始登記及茶點招待)

Venue P5806, 5/F, near Lift No. 17, AC1, City University of Hong Kong, Kowloon Tong.
地點: 香港城市大學一號教學大樓五樓紫色 5806 室近十七號升降機

Fee Members **HK\$50** each; Non Members **HK\$60** each (For refreshment and a CPD administration fee)
費用: 會員 **HK\$50** 及非會員 **HK\$60** (茶點及 CPD 行政費用)
Seats (80 Nos.) are limited, please register ASAP. 80 座位有限請早郵寄支票訂位

This Seminar will be led by the Vice-Chairman of HKIPDL, Dr Eric Cheng who has had a long experience in the QS Profession and in University Education related to the plumbing and drainage industry. It will also be supported by Mr Patrick Hung, General Manager of Ridgid Plumbing Limited who has had over ten years work experience in handling variations and claims in many prestigious plumbing and drainage projects in Hong Kong and Macau. The Seminar will touch upon:

1. Contents to a P & D Contract 水務工程合約的內容
2. Prime Cost Rate, Prime Cost Sum and Provisional Sum 優質單價、優質金額和預備金額
3. Rate for Variation 變更項目單價
4. Extension of Time 工程延期
5. Loss and Expense 索償損失和開支
6. Supporting Claim Document 必不可少的文件
7. Case Sharing 個案分享
8. Question and Answer 問答時間

The language of this Seminar will be in Cantonese, supplements in English 研討會發表以中文為主輔以英文

Please fill in the following reply slip and mail the cheque to **P.O. Box No. 62779**, Kwun Tong Post Office payable to **【The Hong Kong Institution of Plumbing and Drainage Limited】** on or before **5th June 2017**. Priority will be given to the Licensed Plumbers who have formally applied. The HKIPDL will not submit your name to the WSD if you do not make your LP License available at the registration. Only will those unsuccessful applicants receive notification.

茲因報名人數踴躍，恕不接受電話和電郵留位。請於**六月五日**前將下列回條填妥及附上支票抬頭寫**【香港給排水學會有限公司】**郵寄至**九龍觀塘郵政局信箱 62779 號**。名額先到先得，向隅者將會收到本會預先通知。基於座位有限，故此持牌水喉匠將獲優先，沒有帶備持牌水喉匠執照者大會將不會呈交姓名予水務署。

REPLY SLIP (CPD Seminar C2-007-20170612) HKIPDL + BST

Name 姓名 :	_____ (中)
Company 公司 :	_____ Licenced Plumber No. _____
Correspondence address 聯絡地址 :	_____
Email 電郵 :	_____ Contact Tel. no. 聯絡電話 : _____
<input type="checkbox"/> Member 會員 : Fellow/Member/Assoc./Stud ; No. 編號 _____	<input type="checkbox"/> Non Member 非會員 _____
<input type="checkbox"/> Cheque No. 支票號碼 : _____	HKIPDL Members \$50; Non Mmb\$60 金額 : _____